

## Möte Material-, reglements-och säkerhetskommittén 2017-03-06, via Skype

Närvarande: Orvar Jönsson, ordf  
Stefan Clausen  
Eva Löfgren  
Sten Wessman  
Pierre Thullberg, adj tjänsteman

Förhindrade: Mattias Edlund  
Aleksandar Matic  
Henrietta Liljengren

### 1. Ändrade klingbestämmelser

Beslöts

**att** fastställa det förslaget till revidering av tävlingsbestämmelser för Svenska Fäktförbundet att gälla från 2017-07-01 med anledning av årsmötets beslut om att krav på FIE-märkning av klingor inte ska vara obligatoriskt

**att** tillställa styrelsen detta förslag för beslut vid lämpligt tillfälle

### 2. Förslag till reglementsförändringar från Stefan Clausen

Beslöts

**att** föreslå styrelsen att till FIE insända förslag om tillägg i m.16.3.

**att** föreslå styrelsen att till FIE insända förslag om ändrad lydelse i t.87.4

**att** föreslå styrelsen att till FIE insända förslag om ändrad lydelse i t.87.5-6

### 3. Domares föreningstillhörighet

Beslöts

**att** att ge PT i uppdrag att kontakta MFFG för bekräftelse av domarens identitet för att kunna ta bort klubbtilhörigheten samt uppmana domaren ifråga att uppge en annan klubbtilhörighet

### 4. Regeln om axelvändning, fråga från Henrik Lundegård

Beslöts

**att** att det är för tidigt att innan den nya regeln ens prövats under en hel säsong föreslå att den avskaffas och att det förmodligen

är lämpligt att förslaget kommer från en grupp av framstående florettnationer för att ha utsikter att förverkligas.

att ge PT i uppdrag att svara Henrik Lundegard

5. Tävlingsledning

Beslöts

**att** ge Eva Löfgren i uppdrag att bedöma behovet av utbildning och utveckling av tävlingsledare

2017-03-06/PT